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Yrkande angående trygghetsrådet 
 
Vi ser att trygghetsfrågorna är viktiga för hela nämnden att få information om 
kontinuerligt och vill att de frågor som tidigare behandlats på trygghetsrådet, ett begränsat 
antal gånger per år, nu istället ska ingå som en fast punkt på nämndens föredragningslista. 

 

Vi yrkar därför på att trygghetsrådet upplöses och fortsättningsvis ersätts med den fasta 
punkten ”trygghetsfrågor” på nämndens föredragningslista. 
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